

BERMAIN PERMAINAN

[1] Pilih Nilai Taruhan.

[2] Putar gelendong dengan:

- klik/ketik butang putar
- klik/ketik bar ruang (mod Desktop sahaja)
- mula putaran berbilang dengan menggunakan menu AutoPlay

[3] Semasa gelendong berputar, menekan butang Putar dengan cepat menghentikan permainan tanpa mempengaruhi hasil.

[4] Ciri Fast Play (diaktifkan melalui Tetapan) memaparkan hasil putaran lebih cepat tanpa mempengaruhi keputusan.

Beberapa tetapan mungkin tidak tersedia dalam permainan semasa. Bergantung pada jenis permainan, semua jumlah kemenangan atau hadiah adalah dalam mata wang pemain.

AUTOPLAY

AutoPlay membolehkan permainan automatik untuk sejumlah pusingan permainan berturut-turut tanpa perlu berinteraksi secara manual dengan permainan.

Menggunakan AutoPlay:

[1] Klik butang AutoPlay.

[2] Konfigurasi tetapan yang berkaitan seperti bilangan pusingan.

[3] Sahkan pemilihan.

[4] AutoPlay berputar dengan Nilai Taruhan terakhir atau lalai kasino.

[5] Bilangan putaran automatik yang tinggal akan dipaparkan dalam permainan.

[6] AutoPlay berhenti apabila:

- Kriteria yang ditetapkan dipenuhi
- Ciri putaran percuma diaktifkan
- Butang Putar ditekan

Beberapa tetapan AutoPlay mungkin tidak tersedia dalam permainan semasa. AutoPlay mungkin tidak tersedia di pasaran tertentu.

Tetapan AutoPlay:

[1] Bilangan putaran:

Tetapkan bilangan putaran untuk dimainkan.

[2] Henti Pada Setiap Menang:

Hentikan sesi jika satu putaran menghasilkan kemenangan.

[3] Had Kemenangan Tunggal:

Hentikan sesi jika kemenangan sama dengan atau melebihi jumlah tertentu.

[4] Had Kemenangan:

Hentikan sesi jika jumlah kemenangan sama dengan atau melebihi jumlah tertentu.

[5] Had Kerugian:

Hentikan sesi jika jumlah kerugian sama dengan atau melebihi jumlah tertentu.

Mengenai Permainan

Even and Gems adalah permainan slot dengan 5 lajur berubah (3-4-5-5-4-3) dan 3600 CARA yang merangkumi fitur Seven Coin, Diamond, Free Spins, Hold & Win dan empat Jackpot tetap.

Purata RTP teoritikal (kembali kepada pemain) untuk permainan ini adalah 96.18%.
Kombinasi kemenangan, jumlah kemenangan, dan hadiah diberikan mengikut JADUAL BAYARAN:

- Kemenangan pada garis dikira dari kiri ke kanan
- Perhitungan dimulai dari gelendong paling kiri
- Hanya kemenangan tertinggi per garis yang dibayar
- Nilai Taruhan didarab dengan pembayaran garis
- Kemenangan pada garisan pembayaran yang berbeza ditambah

JADUAL BAYARAN mengambil kira konfigurasi taruhan semasa dan berubah mengikut Nilai Taruhan yang bersesuaian. Hadiah untuk kombinasi kemenangan diberikan mengikut JADUAL BAYARAN.

Semua taruhan dan pembayaran adalah dalam mata wang pemain. Pembayaran adalah berdasarkan jumlah Nilai Taruhan.

Wild

Simbol Wild boleh muncul pada mana-mana gelendong semasa Permainan Asas. Bergantung pada hasil pusingan, simbol Wild boleh mengambil peranan mana-mana simbol lain dalam permainan, kecuali simbol Scatter dan Diamond.

Wild dalam putaran percuma

Semasa Free Spins, simbol Wild boleh muncul pada gelendong 2, 3, 4, dan 5 dengan pengganda rawak x1, x3, atau x7. Pengganda ini digunakan untuk kemenangan dari CARA semasa.

Scatter

Tiga (3) simbol Scatter yang muncul di mana-mana sahaja mencetuskan ciri Putaran Percuma dengan sepuluh (10) putaran percuma. Setiap simbol Scatter tambahan pada gelendong menambah dua (2) lagi putaran percuma:

- Tiga (3) simbol Scatter memberi sepuluh (10) putaran percuma dan 1x (kali) Nilai Taruhan
- Tiga (4) simbol Scatter memberi dua belas (12) putaran percuma dan 2x (kali) Nilai Taruhan
- Tiga (5) simbol Scatter memberi empat belas (14) putaran percuma dan 3x (kali) Nilai Taruhan
- Tiga (6) simbol Scatter memberi enam belas (16) putaran percuma dan 4x (kali) Nilai Taruhan

Seven Coin

Enam (6) atau lebih simbol Seven Coin atau Diamond yang muncul pada akhir pusingan akan mencetuskan ciri Hold & Win dan memberikan tiga (3) putaran awal.

Simbol Seven Coin akan melekat pada gelendong semasa ciri Hold & Win. Hadiah akan ditunjukkan pada simbol dalam mata wang: x0.5, x1, x1.5, x2, x2.5, x3, x4, x5, dan x10.

Hold & Win

Enam (6) atau lebih simbol Seven Coin atau Diamond yang muncul pada akhir pusingan akan memberikan tiga (3) pusingan ciri Hold & Win dengan peluang untuk memenangi Jackpot. Selepas kemenangan putaran pertama dibayar, semua simbol selain simbol Seven Coin atau Diamond akan diselapkan. Semua simbol Seven Coin dan Diamond akan kekal di papan dan pemain diberikan tiga (3) putaran Hold & Win. Tiada simbol lain selain simbol Seven Coin dan Diamond boleh muncul semasa ciri ini.

Jika sekurang-kurangnya satu (1) simbol Seven Coin atau Diamond muncul pada akhir satu pusingan, kiraan putaran diset semula kepada tiga (3). Ciri ini berakhir apabila semua gelendong

dipenuhi dengan simbol Seven Coin atau Diamond atau apabila tiga (3) putaran Hold & Win berturut-turut tidak menghasilkan simbol Seven Coin atau Diamond yang baru.

Diamond

Simbol Diamond boleh muncul semasa Permainan Asas, Free Spins, dan Hold & Win. Apabila simbol Diamond merupakan sebahagian daripada set simbol yang mencetuskan ciri Hold & Win, ia akan kekal pada kedudukannya, mengumpul semua nilai lain yang ada pada gelendong sehingga maksimum dua belas (12), termasuk simbol Mini, Minor, dan Major Jackpot, dan menjadi duit syiling statik dengan nilainya sebagai jumlah semua syiling yang dikumpul.

Simbol Diamond mengumpul satu (1) MEGA Jackpot jika pemain mempunyai tiga (3) MEGA Gem Jackpots pada skrin dan tidak mengumpul MEGA Jackpots jika pemain mempunyai kurang dari tiga (3) MEGA Gem Jackpots pada skrin.

Coins of Seven

Mana-mana simbol Seven Coin atau Diamond yang muncul pada gelendong semasa Permainan Asas memberi peluang untuk mencetuskan ciri Coins of Seven. Ini menambah simbol Seven Coin atau Diamond dalam jumlah yang mencukupi atau lebih untuk mengaktifkan ciri Hold & Win.

Jackpot Feature

MEGA Jackpot hanya boleh dimenangi atau dikumpul oleh Diamond sekali semasa ciri Hold & Win. Jika pemain sudah mempunyai tiga (3) simbol MEGA, tiada simbol MEGA tambahan akan muncul. Jika Diamond telah mengumpul MEGA Jackpot sekali, mana-mana simbol Diamond berikutnya tidak akan mengumpulnya lagi.

Jackpot Major, Minor, dan Mini boleh dimenangi beberapa kali semasa ciri Hold & Win.

Pengganda Jackpot:

- MEGA Jackpot (2000x)
- Jackpot Major (150x)
- Jackpot Minor (25x)
- Jackpot Mini (15x)

Seven and Gems adalah permainan slot dengan 5 lajur berubah (3-4-5-5-4-3) dan 3600 CARA yang merangkumi fitur Seven Coin, Diamond, Free Spins, Hold & Win, dan empat Jackpot tetap.

Putaran Percuma

Ciri Putaran Percuma diaktifkan apabila tiga (3) simbol Scatter muncul di mana-mana pada gelendong. Setelah diaktifkan, ciri Putaran Percuma memberikan sepuluh (10) putaran percuma. Ciri Putaran Percuma boleh diaktifkan semula dengan mendaratkan sekurang-kurangnya tiga (3) simbol Scatter semasa pusingan ciri Putaran Percuma. Ini memberikan sepuluh (10) lagi putaran percuma, dengan setiap simbol Scatter di atas tiga (3) yang diperlukan menambah bilangan putaran percuma dengan dua (2) putaran percuma lagi. Oleh itu, mendaratkan maksimum enam (6) simbol Scatter memberi enam belas (16) putaran percuma.

Beli bonus Hold & Win

Membeli fitur Seven Coins berharga 45x (kali) Nilai Taruhan yang bersesuaian dan memulakan pusingan dengan pengaktifan ciri Hold & Win yang dijamin.

Fitur Seven Coins hanya boleh dibeli dalam Permainan Asas. Purata RTP teoritikal (kembali kepada pemain) untuk fitur Seven Coins yang dibeli adalah 94.73%. Pembayaran adalah berdasarkan Nilai Taruhan yang bersesuaian.

Beli bonus Putaran Percuma

Membeli fitur Putaran Percuma berharga 40x (kali) Nilai Taruhan yang bersesuaian dan memulakan pusingan dengan pengaktifan ciri Putaran Percuma yang dijamin.

Fitur Putaran Percuma hanya boleh dibeli dalam Permainan Asas. Purata RTP teoritikal (kembali kepada pemain) untuk fitur Putaran Percuma yang dibeli adalah 96.06%. Pembayaran adalah berdasarkan Nilai Taruhan yang bersesuaian.

Boost Peluang Berganda

Mengaktifkan mod Boost Peluang Berganda meningkatkan kekerapan mencetuskan ciri Putaran Percuma atau Gems Jackpot sebanyak lebih daripada 2 (sekitar 2.18). Mengaktifkan mod Boost Peluang Berganda meningkatkan Total Taruhan sebanyak kira-kira 0.25 x Nilai Taruhan. Purata RTP teoritikal (kembali kepada pemain) untuk mod Boost Peluang Berganda adalah 96.06%.

Maklumat Tambahan

Kerosakan membatalkan semua pembayaran.

Permainan yang tidak lengkap diselesaikan secara automatik selepas 2 hari. Sebarang kemenangan yang diperolehi dari penyelesaian automatik akan dibayar ke akaun pemain.

Versi Bahasa Inggeris bagi PERATURAN PERMAINAN adalah yang sah.